

Current Families

Re-Enrollment of Current Students and New Candidate Application for a new member of the family

To re-enroll a current student for the academic year 2018-2019 or to complete a new candidate application for a member of the family, please login to [myKAA](#) using the link below.

Click on the notification: "You have: __ Form(s) to Review". These are the re-enrollment forms that must be completed, and fee paid, online (click on the "Review" button next to each form that appears in the next list.) There is a form for each current student in your family.

Or, for more information about enrollment and tuition, click on the Resources post titled "Re-Enrollment of Current Students and New Candidate Applications at KAA". On this page you will also find the link for online "New Candidate Application".

[myKAA](#)

myKAA Login: <https://kaa-herndon.myschoolapp.com>

[myKAA Login Guide](#)

[myKAA Re-Enrollment Guide](#)

إجراءات إعادة التسجيل للطلاب الحاليين أو تسجيل طلاب جدد في العائلة

إعادة تسجيل الطلاب الحاليين للسنة الدراسية ٢٠١٩/٢٠١٨ أو لتسجيل طلاب جدد لعوائل لديهم أبناء في الأكاديمية، الرجاء الدخول الى الموقع الالكتروني [myKAA](#) من خلال الضغط على:

<https://kaa-herndon.myschoolapp.com>

قم بالضغط على "You have: __ Form(s) to Review" لتعبئة طلبات إعادة التسجيل ودفع الرسوم المطلوبة، حيث ستظهر قائمة باسماء الطلاب الحاليين في الأكاديمية، الرجاء تعبئة طلب لكل طالب على حدة من خلال الضغط على الرابط "Review" الموجود بجانب اسم كل طالب.

للحصول على مزيد من المعلومات عن إعادة التسجيل والرسوم الدراسية يرجى الضغط على الرابط:

"Re-enrollment of current students and New Candidate Applications at KAA"

بإمكانكم أيضا الضغط على الرابط التالي للحصول على معلومات عن كيفية التسجيل للطلاب الجدد:

"New Candidate Application"

[myKAA](#)

myKAA Login: <https://kaa-herndon.myschoolapp.com>

[myKAA Login Guide](#)

[myKAA Re-Enrollment Guide](#)